
 

Om Familieklassen på Vestre Skole: 

Mor til dreng i 3. klasse 

 

Hvad tænkte du, da du fik tilbuddet om familieklassen? 

Vi opsøgte selv Familieklassen, da vi fra flere andre familier havde hørt godt om 

denne. Efter indledende møde var vi ikke i tvivl om, at et forløb ville være værd 

at forsøge. Vi blev hørt og lyttet til. 

Hvordan har det været at være med i familieklassen? 

Det har været et givende forløb, hvor vi som familie har haft fokus på det, der 

var udfordrende. Vi har været en del af et forum, hvor man har kunne dele/spare 

med andre familier. Som familie har vi haft et stort fokus på, at vi alle i familien 

øvede os sammen, så læringen blev tryg for vores dreng, og så fokus ikke kun 

var på ham. 

Hvilken udvikling har du og dit barn oplevet? 

Vores dreng har haft mange færdigheder at skulle øve. Han har kæmpet både 

hjemme og i skolen, men på 12 uger har han rykket sig helt enormt. Han er 

blevet en gladere og bedre udgave af sig selv. Han har fået redskaber til at være 

sig selv og til at sige fra. Vi har som familie fået en masse redskaber, som kan 

tages frem, når udfordringerne banker på, og tingene bliver svære. At have 

været en del af sit barns skoleliv i 12 uger har givet noget helt særligt, da man 

på tætteste hold har kunne støtte i øjeblikket og spare med Rikke og Kasper. 


